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Bestyrelsesmøde 17. oktober 2024 kl. 18.30-22.20 

Sted: Forsamlingshuset 

Deltagere: (Suppleanter deltager frivilligt):  

Jane 
Formand 

Winni 
Kasserer 

Eskild 
Best nr. 1 

Gitte 
Best. nr. 2 

Lisbet 
Best. nr. 3 

Find 
Best. nr. 4 

Marianne 
Best. nr. 5 

Sanne 
Best nr. 6 

Isabel 
Best. nr. 7 

Susanne 
1 suppl. 

Ledig 
2 suppl. 
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Referent: Jane Staalbo-Jensen 

Agenda: 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 25.06.2024 

• Generel info 

• Bestyrelsesopgaver 

o Frivillige 

o Evakueringsplan 

o Kommunikation 

• Aktiviteter 

o Nye 

o Faste 

o Afsluttede 

o Kommende 

o Øvrigt 

▪ Årshjul 2025 

▪ Årshjul forberedelse til arrangementer 

• Eventuelt  

o Ris/ros kassen 

• Dato for næste møde 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde 25. juni 2024 

Referatet blev godkendt med bemærkning om forkert dato for nyt møde. 

 

Generel Info: 

o Huset: 

▪ Siden sidste bestyrelsesmøde er personbelastning blevet udvidet til 240 personer, 

der er opsat slangevinder og nødudgangsskilte. Bordopstilling er godkendt af et 

rådgivende konsulentfirma, derfor ses en ændret bordopstilling til banko. Den 

udvidede personbelastning gælder kun for HOKS, huset vil fortsat kun blive lejet ud 

til andre med større personbelastning end 150 personer (deraf skiltet i entreen). 

Jane sørger for at der sættes godkendelse til 240 personer i HOKS mappen. 
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▪ Huset har fortsat planer om optimering af huset, Jane gennemgik husets 

prioriteringsliste, vedhæftes 

▪ Huset har indkøbt nye stole, de første var der en del klager over, så de er i dag 

blevet returneret, og nogle andre vil blive indkøbt. Der blev under mødet afprøvet 

et par forskellige stole som er til låns. 

o Temamøder Næstved Kommune: 

▪ 2. november afholdes temadag omkring betydning af at være i en bestyrelse. HOKS 

har tilmeldt: Winni, Sanne, Susanne, Jane 

• I dette kursus gennemgås blandt andet spilleregler for 

bestyrelsesmedlemmer – og dette giver anledning til at minde om den 

tavshedspligt, man som bestyrelsesmedlem har i en bestyrelse 

▪ 25. november afholdes temadag omkring håndtering af konflikter i en forening. 

HOKS har tilmeldt: Winni, Gitte, Susanne, Sanne, Jane 

o Der har været et par opslag på Facebook med ret så uheldige udtalelser fra personer, som 

ikke engang er medlemmer af HOKS. Fremover vil vi (Winni/Jane) først tjekke om 

personerne er medlem af HOKS, førend vi svarer dem. Er de ikke medlem af HOKS, vil 

opslag blive slettet og vedkommende blokeres fra Facebook grupperne. 

o Winni har skrevet et brev til kommunen omkring udvidelse og udbedring af 

parkeringspladsen – der udstår dog stadig svar. Men huset har også henvendt sig omkring 

ny rampe, og der har kommunen sagt at de lige skal vente lidt – da p-plads muligvis vil blive 

overdraget til huset. 

o BFID – De er nu endelig begyndt at give os information om det der sker på det lovmæssige 

område. Winni foreslog at vi melder os ind igen – det blev enstemmigt vedtaget. Det har 

været til 1. behandling i folketinget 10.10.24. 

 

Bestyrelsesopgaver: 

Frivillige (Sanne): 

Sanne gennemgik oplægget vedrørende frivillig listen, som vil komme til at lægge på hjemmesiden: 

www.hof-hoks.dk under ”Login”. Password sendes ud særskilt.  

På listen markeres hvem der er ansvarlig for en aktivitet, og hvem der har meldt at de ønsker at hjælpe. 

Formålet er at aktivitetsledere kan kigge i listen, og kontakte dem, som er interesseret i at hjælpe til de 

forskellige arrangementer. 

 

Aktivitetsfolder til frivillige (Sanne): 

Der arbejdes fortsat på denne, oplæg forventes klar til næste b-møde. 

 

Evakueringsplan (Jane): 

Arbejdsgruppen (Susanne, Eskild og Jane) har udarbejdet en plan for beredskab i tilfælde af brand. Enighed 

om et par mindre justeringer, men ellers godkendt. Planen er foreløbig kun lavet for bankospil, og det er 

aktivitetsledernes ansvar at en lignende udarbejdes til førstkommende arrangement (såfremt det kan nås). 

http://www.hof-hoks.dk/
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Beredskabsplanen skal hænge synlig under arrangementer. 2 orange veste indkøbes, og der vil blive lavet 

en ”beredskabspakke” til hhv. bankospil og øvrige arrangementer. 

Kommunikation i HOKS 

Jane spurgte til hvordan sikrer vi at information ikke går tabt blandt frivillige, samt frivillige som ikke 

deltager så tit, også får relevant information.  

Jane spurgte om hvordan vi undgår ”misbrug” af Messenger grupperne - hvordan får vi alle de mange 

”thumps up” og ”pladder” væk fra grupperne. 

Det blev aftalt at der nedsættes en arbejdsgruppe bestående af Isa og Sanne. De kommer med et oplæg til 

næste b-møde 

 

 

Aktiviteter: 

Generelt: 

• Årshjul 2025: Jane har lave et udkast til 2025 arrangementer, der var lidt få justeringer i forhold til 

datoer 

• Årshjul forberedelse til arrangementer: Jane havde lavet et udkast hertil, hver aktivitetsleder skal 

hurtigst muligt sende input på deadlines til 2025 arrangementer. 

• Markedsføring: Jane spurgte til hvordan vi bliver bedre til markedsføring, da der ofte ikke kommer 

nok deltagere til nogle af vores arrangementer, og ofte for sene tilmeldinger. 

o Jane forsøger at få HOKS FB side/grupper META verificeret, koster 130 kr. pr. md. i håb om 

at det hjælper på opslag 

o FB opslag vedrørende arrangementer deles så vidt muligt af alle (dog ikke madopslag til 

banko) i håb om at komme længere ud. 

o Jane snakker med Asbjørn, om han evt. vil være interesseret i at lave annonce oplæg for os, 

så det ser mere professionelt ud (han er uddannet grafiker). 

o Isa foreslog at få trykt store skilte med årets arrangementer, som kan sættes i A-skilt – 

ulempen er bare at A-skilt vælter i blæst. 

o Gitte forslog et vippeskilt (som ikke vælter i blæst), hun undersøger priser. 

Faste: 

➢ Begravelser (Gitte): 

o Der har været 1 begravelser samt 2 som blev aflyst. 

o Fast team som udgangspunkt (Lisbet, Käte, Susanne, Grete). Der vil fremover kun blive søgt 

efter hjælp, hvis de faste hjælpere ikke kan deltage. 

➢ Tirsdagshygge (Winni): 

o Ca. 20-25 deltagere pr. gang 

o Deltagerne står på skift for at bage kage og lave kaffe 

o Rent socialt samvær, uden nogen særlig overskud 

➢ Fredagsbar (Lisbeth): 

o Afholdt 20.09.2024 med god tilslutning, der var opvisning med Linedance 
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➢ Banko (Jane): 

▪ Gns. 122,83 spillere pr. gang, let faldende siden sidste b-møde, skyldes der har 

været nogle uger med under 110 spillere. 

▪ Rekord antal spillere den 16.10.24 (152 spillere), overskud var ca. 10.000 kr. samlet 

▪ USA valg, Keld har foreslået at vi skal tilbyde varm mad i denne forbindelse – der 

var enighed om ikke at tilbyde varm mad 

▪ Winni foreslog at ”Stå-Op-Banko” kun burde være til eventbanko, ikke på 5. 

onsdag. Hun foreslog at udskifte med et andet papirspil – der blev aftalt Bingo75 i 

anden farve, gevinst: 100, 200, 300, 400, 500 kr. 

▪ Winni foreslog at vi også fordobler gevinsten på minibanko (hele pladen) hvis der 

er flere vindere, og der er 130+ spillere. Dette blev vedtaget. 

▪ Isa tilbød sig som opråber, Eskild ville spørge en bekendt også som opråber. 

▪ Susanne og Helle har tilbudt at gå på gulvet 

o Køkkenmøde 15.10.24 (Gitte) 

▪ Gitte er overordnet ansvarlig for køkken, og Käte står for daglig drift 

▪ Gitte informerede om de kommende ændringer i menu, som primært går på at der 

indføres spegepølse på franskbrød, og der undersøges andre typer for sandwich 

brød. 

▪ Fremover deltager Jane ikke i møder med køkkenholdet. 

o Bagning af kage 

▪ Jane har lavet aftale med Annette at hun fremadrettet bliver ansvarlig for 

kagebagerne, og dermed Annette der har kontakten til kagebagerne. 

▪ Der er lavet skilte med priser (7, 10, 15, 20, 25) 

▪ Fremover skal lagkage sælges i antal stykker, Annette bager så en hel plade – 

resten sælges i baren til 25 kr. stk. 

▪ Annette har udarbejdet en oversigt over hvilken pris de enkelte kage-typer skal 

have (afhængig af hvilke ingredienser) 

▪ Annette har et forslag om at der differences på refusion af udgift til kagebageren 

(forudsættes at der er 25 stk. kage til salg) – dette blev enstemmigt godkendt på 

betingelse af at der varieres i typen af kager der bages 

▪ Annette foreslår at frivillige enten selv kan lave lagkage eller kan købe lagkage til 

reduceret pris – dette blev ikke godkendt, frivillige skal også købe lagkage af HOKS. 

Ønsker man at give noget andet i forbindelse med fødselsdage (eks. flødeboller), 

gives det i køkken og spises der. 

o Frivillige 

▪ Køb af kontrolkort – tidligere aftalt at der må kun købes til sig selv og sin 

bankomakker, som man sidder sammen med. Man skal have stået i kø sammen 

med alle andre spillere bag den lukkede dør for at købe til flere. Der var enighed 

om at dette ændres der IKKE på 

▪ Indgang bagom – har hidtil kun været gældende for frivillige (også selvom de ikke 

er på vagten), men ikke for deres bankomakker. Der var enighed om at så længe 

der kun er en som har en gæst med, så gør vi ikke noget ved det. Punktet tages op 

hvis det begynder at give problemer eller klager. 

▪ Mad/drikke til frivillige til bankospil ændres der ikke på. 
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Nye:  

Lisbeth kigger lidt på noget foredrag til fredagsbar, hvis de er for dyre, kan det overvejes at lave det til et 

nyt arrangement a’la Mikkel Karlsen show. 

 

 

Afsluttede: 

➢ Fødselsdagsbanko 21.08.2024 (Jane) 

o 172 spillere 

o Omkring 35.000 kr. blev brugt til gevinster 

o Overskud ca. 21.000 kr. 

➢ Mikkel Karlsen Show 02.09.2024 (Jane) 

o 108 deltagere, heraf 6 fribilletter (2 fra Holmegaard marked, 4 fra fødselsdagsbanko 

o Super godt show med professionelt lys/lyd opsætning 

o Mange gode tilbagemeldinger fra deltagerne 

o Resultat: Underskud ca. 5.500, som vi bruger vores underskudsgaranti fra Næstved 

Kommune til. 

Kommende: 

➢ Slow-Mo Banko 20.10.2024 (Sanne) 

o Aflyst pga. for få tilmeldinger 

o Det blev aftalt at der forsøges igen i 2025 – Sanne kommer med dato 

➢ Halloween fest 02.11.2024 (Jane) 

o Næste møde 25.10.2024 (Jane, Isa, Sanne, Helle L.H. samt teateret) 

o Antal solgte billetter: 68 

o Underskudsgaranti kr. 15.000 bevilliget af Næstved Kommune 

o Som aftalt på sidste b-møde, er dette den sidste fest som vi holder. Butterflies vil derfor 

ikke blive booket til næste år 

➢ Scraptræf 16.11.2024 (Winni) 

o 10-15 personer tilmeldt, sidste frist 02.11.2024 

➢ Juletræsfest/marked 01.12.2024 (Winni) 

o Antal solgte pladser: 17, stadig 1 ledig 

 

➢ Julebanko 04.12.2024 (Jane) 

o Ikke påbegyndt, salg starter 30.10.2024 om onsdagen til banko af hensyn til planlægning 

o Menu: Flæskesteg, kartofler, sovs – Jane spørger Keld om han vil lave maden, pris kr. 65,00 

o Eskild ønskede at vi undgår sponsorgaver, da det er alt for svært at få fat i. Winni var enig i 

at det også ofte var nogle ”skod”gevinster. Enighed om at vi forsøger at skaffe 

sponsorgevinster som rent faktisk kan bruges til noget (eks. gavekort til Jysk, Stacys, biograf 

o.l.) 

➢ Nytårsbanko 01.01.2025 (Jane) 

o Ikke påbegyndt 

o Vi vil stadig sælge billetter på forhånd af hensyn til planlægning 
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o Der blev aftalt et vi laver en afstemning blandt spillerne om de overhovedet har lyst til at 

komme 

➢ Fastelavn 02.03.2025 

o Jane spurgte om der er en som har lyst til at overtage rollen som aktivitetsleder på denne 

aktivitet – og det ville Susanne. Så aktiviteten gives hermed videre, Susanne indkalder til 

planlægningsmøde med Winni og Jane. 

 

➢ Holmegaard Marked 24/2025 (Jane) 

o Planlægningsgruppe (Winni, Gitte, Jane) har haft første møde 

o Bliver både lørdag og søndag 

o Mulighed for spisning (evt. fest og musik) i huset lørdag aftenVi vil forsøge at samarbejde 

med andre lokale foreninger (eks. Lundebakke gymnastik og Sydsjællands Ponytravbane), 

da flere dage kræver flere hænder 

o Vi skal være hurtigt ude med at reklamere for salg af stande – der skal være mulighed for at 

købe 1 af dagene eller begge dage. Opstilling bliver weekendstande forrest, en-dags stande 

bagerst. 

o Den nuværende spiritusbevilling gælder fre-søn, så det er på plads 

o Brug af sportspladsen er også gældende fre-søn, så det er på plads 

 

Øvrigt: 

Intet  

 

Eventuelt: 

Sanne vil være sygemeldt fra 4.12.2024 og måske i ca. ½ år. Det betyder at kasse 4 samt gevinstudb. skal 

besættes med andre – Winni, Eskild og Isa har meldt sig til at hjælpe ved behov. 

Winni har søgt HOT Lokalråd om penge, men fik afslag. Ansøgninger skal være mere specificeret, og 

ansøgning skal komme fra formanden. 

Der blev aftalt frivilligaften den 08.02.2024.  

Ris/Ros kassen: 

8 sedler i kassen som blev oplæst. 

Der var enighed om en fælles besvarelse til hver enkelt kommentar. Jane opdaterer video med alle 

sedler/kommentarer. 

Dog var der en enkelt seddel med henvisning til bestemte personer, dette vil ikke blive kommenteret på 

skærm. 

 

Dato for næste møde: 

Fredag den 21.02.2025 – sted kommer senere. 


